
Protokół Nr XXIII/2016 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 12 września 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 17
12

, a zakończyły o godz. 20
30

   

 

 

Ad. 1 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXIII sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości i  mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: złożenie ślubowania 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

odczytała postanowienie Komisarza Wyborczego w Szczecinie w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Myśliborzu Józefa Getmana w okręgu 

wyborczym nr 2 i zajęciu jego miejsca przez Janusza Fabiańczyka. (załącznik Nr 2 do 

protokołu).  

 

Kolejno, 

odczytała treść ślubowania; 

 

„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji 

i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej” 

 

Pan  - Janusz Fabiańczyk  

powtarzał treść ślubowania, po czym powiedział: „Ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg” 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poinformowała,  że obecnie Rada Powiatu liczy 19 radnych.  

 

 

Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Myśliborzu: 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

na Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu  zgłosił kandydaturę radnej Elżbiety 

Ligenzy. Poinformował, że w tym krótkim czasie prowadząc sesje jako Wiceprzewodnicząca 

Rady panowała nad emocjami radnych powiatu, ma pewne doświadczenie, dawniej pełniła 

funkcję radnej Rady Miejskiej w Barlinku. 

 

Radny Rady Powiatu – Andrzej Potyra 

na Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu  zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja 

Rudnickiego. Poinformował, że radnym powiatu jest już kolejną kadencję, w poprzedniej 

kadencji był w członkiem Zarządu Powiatu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zwróciła się do radnego A. Rudnickiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na stanowisko 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

  

Radny Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

wyraził zgodę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

złożył wniosek formalny o zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zarządziła głosowanie zamknięcia listy 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

Za zamknięciem listy kandydatów głosowało – 18, przeciw 0, wstrzymał się 1 radny od 

głosu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że lista kandydatów została zamknięta.  

 

3.1. wybór komisji skrutacyjnej 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 

głosowania wniosku o powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.  
 

Radny Rady Powiatu – Waldemar Pacewicz 

zgłosił kandydaturę Urszuli Sawickiej. 

 



Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

zgłosiła kandydaturę Wioletty Drzewińskiej. 

 

Radna Rady Powiatu – Wioletta Drzewińska 

wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

zgłosił kandydaturę Andrzeja Potyry. 

 

Radny Rady Powiatu – Andrzej Potyra 

wyraził zgodę na pracę w komisji Skrutacyjnej 

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

złożył wniosek formalny o zamknięcie listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Kolejno, Wiceprzewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania złożonego wniosku: 

 

Za wnioskiem o zamkniecie listy kandydatów do Komisji skrutacyjnej głosowało – 19, przeciw 

0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła, że w skład Komisji Skrutacyjnej do 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: Urszula Sawicka, Andrzej 

Potyra, Wioletta Drzewińska.  

 

3.2. sporządzenie kart; do głosowania 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 5 minut przerwy 

 

Po przerwie,
 

 

3.3       Głosowanie i ogłoszenie jego wyników 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych o zasadach głosowania.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –  Andrzej Potyra 

przedstawił regulamin głosowania w sprawie powołania Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu. (załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu). 

Przekazała, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 



Po przeprowadzonym  głosowaniu Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutowa przerwę 

na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

 

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 4  do protokołu.) 

 

Po przerwie, 

 

3.4. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia 

powołania Radnego na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Potyra 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie powołania Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu sporządzony na sesji w dniu 12 września 2016 roku  (załącznik  

nr 5  do protokołu) 

 

Stwierdził, że w głosowaniu tajnym kandydatka Elżbieta Ligenza otrzymała 11 głosów, 

kandydat Andrzej Rudnicki  8 głosów i tym samy radna Elżbieta Ligenza została wybrana na 

stanowisko Przewodniczącej Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

złożyła wniosek o rezygnacje z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu z związku z 

wyborem na Przewodniczącą Rady Powiatu w  Myśliborzu.  

Kolejno, odczytała treść projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

zadała pytanie, czy rezygnacja pani Elżbiety Ligenzy powinna zostać przyjęta przed 

przegłosowaniem uchwały? 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że nic nie stoi na przeszkodzie, żeby wprowadzić rezygnację w porządek 

obrad. Najważniejsze jest to, że Przewodnicząca zgłosiła wniosek o rezygnację.  

   

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zadała pytanie, czy wystarczy, że oświadczenie zostało złożone ustnie, czy musi też być w 

formie papierowej?  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że rezygnacja została złożona ustnie podczas sesji i jest skuteczna.  

Kolejno, Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do głosowania projektu uchwały                          

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu.   

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw –  0 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

 

Uchwała Nr XXIII/129/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku  

w sprawie  wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu została podjęta. 

(załącznik Nr 6  do protokołu) 

 

 



Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

podziękowała za wybór jej na stanowisko Przewodniczącej Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Kolejno ogłosiła 30 minut przerwy na przygotowanie projektu uchwały dot. przyjęcia 

rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Po przerwie, 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że w dniu 4 lipca 2016 roku wpłynęła rezygnacja radnej Danuty Patkowskiej 

z członkowstwa w Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

z jednoczesnym akcesem do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa. W dniu 15 czerwca 2016 roku wpłynął akces radnej Wioletty 

Drzewińskiej oraz akces radnej Urszuli Sawickiej do pracy w Komisji Rewizyjnej. Wnioski 

uzyskały akceptację Zarządu Powiatu.  

Kolejno złożyła wniosek o zmianę porządku obrad w punkcie 4. Podjęcie uchwał: 

4.1. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Myśliborzu;  

4.2. w sprawie odwołania Członka Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa;  

4.3. w sprawie powołania Członka Komisji Oświaty i Kultury Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa;  

4.4. w sprawie powołania Członka Komisji Rewizyjnej;  

4.5. w sprawie powołania  Członka Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

przekazał w imieniu wnioskodawców zwołania sesji, że wyrażają zgodę na zmiany w 

porządku. Złożył wniosek, aby głosowanie nad zmianą porządku sesji w zakresie zgłoszonym 

przez Przewodniczącą Rady odbyło się an blok.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że każdy punkt zmiany porządkowej powinien być głosowany osobno. Może 

być tak, że radni nie będą chcieli zgodzić się na wprowadzenie jakiegoś punktu i nie będą 

mięli możliwości wyrażenia swojego stanowiska.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie porządek obrad XXIII sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu wpisanego jako punkt głosowało 4.1. w sprawie 

przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Myśliborzu  11 radnych, przeciw - 8, nikt  

nie wstrzymał się od głosu.  
 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 4.2. odwołanie Członka 

Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa głosowało  10 radnych, 

przeciw - 9, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 4.3. powołanie Członka 

Komisji Oświaty i Kultury Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa głosowało  10 

radnych, przeciw - 8, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 4.4. powołanie Członka 

Komisji Rewizyjnej głosowało 10 radnych, przeciw - 8, 1 radny wstrzymał się od głosu.  



 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 4.5. powołanie Członka 

Komisji Rewizyjnej głosowało 10 radnych, przeciw - 8, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno Przewodnicząca Rady odczytała porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

 

 

Porządek XXIII sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Złożenie ślubowania. 

3. Powołanie Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu: 

3.1. wybór komisji skrutacyjnej; 

3.2. sporządzenie kart do głosowania; 

3.3. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

3.4. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia powołania 

Radnego na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

4.         Podjęcie uchwał : 

4.1. w sprawie przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w 

Myśliborzu; 

4.2. odwołanie Członka Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa; 

4.3. powołanie Członka Komisji Oświaty i Kultury Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa;  

4.4. powołanie Członka Komisji Rewizyjnej; 

4.5. powołanie Członka Komisji Rewizyjnej; 

5.         Informacja na temat aktualnej sytuacji oświaty w Powiecie Myśliborskim    

            z uwzględnieniem: 

- naborów do szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, 

- stanu zatrudnienia kadry pedagogicznej i zatrudnienia na stanowiskach administracji    

  i obsługi,  

- informacji o zatwierdzonych arkuszach organizacyjnych szkół.  

6. Zamknięcie obrad.  

 

 

Ad.4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwał 

 

4.1. w sprawie przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu                                

w Myśliborzu; 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych, przeciw – 6 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  



 

Uchwała Nr XXIII/130/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku 

w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu 

została podjęta. (załącznik Nr 7  do protokołu). 

 

 

4.2. odwołanie Członka Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa; 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 8 radnych, 1 osoba wstrzymała się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIII/131/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku 

w sprawie odwołania Członka Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa została przyjęta. (załącznik Nr 8  do protokołu). 

 

 

4.3. powołanie Członka Komisji Oświaty i Kultury Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa; 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

poprosiła, żeby pani Starosta potwierdziła, że chce pracować w Komisji Oświaty i Kultury 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa. 

 

Starosta Powiatu Myśliborskiego – Danuta Patkowska 

poinformowała, że w tej sprawie są odpowiednie oświadczenia Biurze Obsługi Rady. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych, przeciw – 5 radnych, 2 osoba wstrzymała się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIII/132/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku 

w sprawie powołania Członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa została podjęta. 
(załącznik Nr 9  do protokołu). 

 

 

 

 



 

4.4. powołanie Członka Komisji Rewizyjnej; 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych, przeciw – 5 radnych, 2 osoby wstrzymały się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIII/133/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku 

w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej została podjęta. 

(załącznik Nr 10  do protokołu). 

 

 

4.5. powołanie Członka Komisji Rewizyjnej; 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zapytała, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że został utworzony klub radnych ,,Porozumienie’’, który w dniu 9.09.br.  

podjął uchwałę Nr 1/2016 w sprawie wyboru przedstawiciela klubu do pracy w Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu, w której desygnuje się radną Urszulę Sawicką jako 

swojego przedstawiciela.  

(załącznik Nr 11  do protokołu). 

 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych, przeciw – 6 radnych, 2 osoby wstrzymały się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXIII/134/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 września 2016 roku 

w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej została podjęta. 

(załącznik Nr 12  do protokołu). 

 

 

Ad.5       

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Informacja na temat aktualnej sytuacji 

oświaty w Powiecie Myśliborskim z uwzględnieniem: 

 

a) naborów do szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski, 

b) stanu zatrudnienia kadry pedagogicznej i zatrudnienia na stanowiskach administracji  

i obsługi,  

c) informacji o zatwierdzonych arkuszach organizacyjnych szkół.  

 



 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poprosiła o zabranie głosu przez przedstawicieli Zarządu Powiatu. 

 

Starosta– Danuta Patkowska 

poinformowała, że wszystkie potrzebne informacje zostały wysłane pocztą elektroniczną po 

to, żeby w razie pytań uszczegółowić odpowiedzi.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że temat oświaty jest bardzo ważny, dlatego radni wystąpili z wnioskiem o 

przedstawienie informacji na temat arkuszy organizacyjnych, zatrudnienia i innych spraw 

oświatowych. Rok szkolny już się zaczął, ale pewne sprawy są w toku np. nabór do 

poszczególnych oddziałów. Są przypadki, że młodzież odchodzi, ale zdarza się, że uczniowie 

powracają z innych szkół. Poinformował, że nie każdy ma pocztę elektroniczną i w związku z 

tym nie wszyscy otrzymali na emeil przedmiotową informację. Przekazał, że radni chcieliby 

usłyszeć od osoby kierującej oświatą w powiecie pełną informację nt. aktualnej sytuacji 

oświaty w Powiecie Myśliborskim z uwzględnieniem naborów do poszczególnych szkół, 

stanu zatrudnienia itp.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że radni dostali informację na temat oświaty, ale bardzo skrótową. Zadała 

pytanie, jak przygotowane są placówki w Powiecie Myśliborskim do realizacji roku 

szkolnego 2016/2017 pod kątem finansów publicznych, zatrudnienia, ilości uczniów? Czy są 

zabezpieczone programy finansowe szkół? Czy jest wystarczająca ilość środków finansowych 

do realizacji podstawowych zadań do końca roku? Poinformowała, że zostały przedstawione 

szczątkowe informacje na temat placówek w Powiecie Myśliborskim. Zadała pytanie, jak 

oświata niepubliczna jest prowadzona w Powiecie Myśliborskim? Jakie są placówki? Przez 

kogo one są prowadzone? Na jakim są stopniu edukacji? Poinformowała, że miała powstać 

nowa placówka niepubliczna w Dębnie, czy jest jakaś informacja, że ona powstała? Jeżeli 

powstała to jakie to są oddziały? Jak wygląda rozpoczęty rok szkolny w tych placówkach 

niepublicznych? Zaprosiła obecnych dyrektorów do zabierania głosów. Zawnioskowała do 

Zarządu Powiatu, żeby udzielili takich informacji.   

 

Starosta Powiatu Myśliborskiego – Danuta Patkowska 

poinformowała, że w planie pracy Rady Powiatu oświata jest planowana w miesiącu 

październiku,  natomiast  szczegółowe dane dot. ilości dzieci, naboru można ustalić z dniem 

30 września. Od tego jaki jest nabór będzie zależało przeliczenie, ile środków finansowych 

jest potrzebnych do końca roku i jakie będą występowały braki finansowe w poszczególnych 

szkołach.  Zauważyła, że na sesji są obecni Dyrektorzy Szkół, którzy mogą udzielać 

szczegółowych odpowiedzi odnośnie jednostek przez nich kierowanych.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że grupa radnych wyszła z inicjatywą tego tematu teraz, żeby moc 

przygotować się na październikową sesje. Zadała pytanie, ile łącznie jest nauczycieli na 

urlopach zdrowotnych? Według jakiego klucza była wyrażana zgoda na utworzenie 

oddziałów wielozawodowych w 3 szkołach. Jedne szkoły mają w oddziałach ok. 20 uczniów, 

a inne nawet 40 uczniów. Z czego to wynika? Dlaczego jest różne traktowanie placówek  

w Powiecie Myśliborskim?  

 

 



Starosta Powiatu Myśliborskiego – Danuta Patkowska 

poinformowała, że nie ma dokładnych informacji na temat osób przebywających  na 

zwolnieniach zdrowotnych.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że oczywistym pytaniem jest pytanie o stan zatrudnienia nauczycieli, ilu 

wykonuje ten zawód, a ilu nie jest w stanie go wykonywać ze względów zdrowotnych. Zadała 

pytanie, ile jest utworzonych oddziałów w klasach wielozawodowych w ZSP Barlinku, ZSP 

Dębnie oraz ZSP Myśliborzu? Z otrzymanych informacji wynika, że są tam po 2 oddziały, a 

wiedza radnych jest taka, że jest jeden oddział.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zapytała, kto chce zabrać głos w tej sprawie? 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 3 w Myśliborzu – Elżbieta Urbaniak 

poinformowała, że w informacji wystąpił błąd; w szkole jest jedna klasa wielozawodowa, 

która liczy 42 osoby. Prowadzenie zajęć w takiej klasie jest bardzo trudne. Do klasy pierwszej 

wielozawodowej był nabór 42 uczniów. W klasie technikum informatyk i budownictwo jest 

30 osób, technik żywienia i  hotelarstwa 35 osób. Średnia uczniów na jeden oddział wynosi 

28 nie wliczając klasy integracyjnej. Wliczając klasę integracyjną wynosi 27. Poinformowała, 

że nabór w ZSP Nr 3 w Myśliborzu do klas pierwszych wyniósł 107 uczniów. Koszty 

utrzymania klas wielozawodowych są najmniejsze, przy 42 uczniach i tak musi wystąpić 

podział na dwie grupy. Nie można przenieść tych uczniów, ponieważ wszyscy mają praktyki 

na terenie Myśliborza. Obowiązkiem dyrekcji jest przyjęcie ucznia do szkoły, jeżeli ma 

umowę zawartą na odbycie praktyki.  Plan nauczania w pierwszej klasie wynosi 17 godzin, w 

drugiej 13 godzin, a w trzeciej 10 godz. Na kształcenie zawodowe na kursach pieniądze są z 

ministerstwa.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Barlinku - Jacek Szkwarek 

poinformował, że nabór w szkole wynosi 143 uczniów. W szkole jest ok. 400 uczniów.  

W liceum ogólnokształcącym jest 41 osób, które są podzielone na dwie klasy. W 2 klasach 

technikum, łącznie jest  51 uczniów. W dwóch zasadniczych szkołach zawodowych również 

jest 50 osób, przy czym w zasadniczej szkole wielozawodowej jest 26 osób.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Dębnie – Krzysztof Zaborski 

poinformował, że utworzono dwie pierwsze klasy wielozawodowe. Łącznie zostało 

przyjętych 54 uczniów. Do 1 klasy liceum przyjęto 32 uczniów, a do technikum 22 uczniów.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że największy nabór uczniów był w ZSP Nr 3 jest w Myśliborzu. Zauważyła, 

że coraz więcej uczniów chce się uczyć w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku. 

Zwróciła się z wnioskiem, żeby dokonać podziału oddziału w ZSP nr 3 w Myśliborzu, który 

obecnie liczy 42 uczniów na dwa oddziały.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że do zasadniczych szkół zawodowych jest największy nabór. Zauważył, że 

podział oddziału liczącego 42 uczniów w ZSP nr 3 w Myśliborzu jest konieczny. ZSP Nr 3 w 

Myśliborzu  utrzymuje się w ramach subwencji oświatowej.  

Zauważył, że szkoła ma najtrudniejsze warunki lokalowe. Dużo młodzieży się kształci, 

korytarze nie są przestronne, jest ciasno, pomieszczenia do nauki nie są największe. Z punktu 



widzenia dydaktycznego, nauczanie 42 uczniów w jednej klasie jest bardzo trudne. Zadał 

pytanie, czy Zarząd Powiatu ma informacje ilu nauczycieli jest zatrudnionych w 

zmniejszonym wymiarze pracy? Czy są nauczyciele, którzy przeszli w stan tzw. nieczynny? 

Ilu jest nauczycieli na urlopach zdrowotnych? Czy w przesłanym e-mailu są informacje ile 

młodzieży jest dowożonych do szkół? Kolejno przekazał, że w liceach ogólnokształcących te 

oddziały są nieliczne, oddziały liczą ok. 20 osób. Jeżeli nie wszyscy dotrwają do matury to w 

klasach będzie mniej osób, a koszty utrzymania są takie same. Jak zostały przygotowane 

placówki do nowego roku szkolnego? Jakie poczyniono prace remontowe? Czy środki 

przeznaczone na remonty zostały w pełni wykorzystane? Co przyczyniło się do poprawy 

warunków kształcenia? Poinformował, że młodzież opuszcza szkoły w Powiecie 

Myśliborskim, ponieważ chcą chodzić do szkół o lepszym poziomie nauczania. Należy robić 

wszystko, żeby jak najwięcej młodzieży chciało przyjść do szkół w powiecie myśliborskim. 

  

Starosta Powiatu Myśliborskiego – Danuta Patkowska 

poinformowała, że 9 nauczycieli aktualnie jest  na urlopie zdrowotnym.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich – Beata Fryder 

poinformowała, że w  ZS w Myśliborzu tym roku szkolnym w pierwszych  klasach jest 44 

uczniów. Nie jest to ostateczna liczba uczniów, ponieważ nieustannie wpływają podania 

uczniów. Młodzież, która złożyła podania do szkół w Gorzowie i w Szczecinie jeszcze 

wycofuje swoje podania i składa w szkole w Myśliborzu. Zdarzają się również uczniowie, 

którzy po ukończeniu pierwszej klasy w innym mieście wracają do Myśliborza i kontynuują 

naukę w II klasie.  

  

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

zapytała, ilu nauczycieli jest na urlopie zdrowotnym? Poinformowała, że nie usłyszała tej 

informacji jak wspominała o niej pani Starosta. Jak to wygląda w poszczególnych 

placówkach? Zwróciła się z prośbą o informacje na temat  placówek niepublicznych. Zadała 

pytanie, ile wpłynęło wniosków do tworzonych założeń do strategii rozwoju oświaty, które 

się ukazały na temat reorganizacji oświaty? Czy był jakiś oddźwięk na te konsultacje? Jaki 

jest harmonogram? Czy jest już jakaś wstępna analiza? Kiedy i czy będzie poinformowana o 

tym Komisja Oświaty?  

 

Starosta Powiatu Myśliborskiego – Danuta Patkowska 

poinformowała, że spotkania odbyły się i zebrane informacje zostaną  przedstawione 

Zarządowi Powiatu i Komisji Oświaty.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

zadała pytanie, co to były za spotkania? Z kim? Na jaki temat? Dlaczego nie byli o tym 

poinformowani radni, a w szczególności członkowie Komisji Oświaty? 

 

Starosta– Danuta Patkowska 

poinformowała, że odbyły się spotkania z Burmistrzami i Wójtami.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

poinformowała, że niewiele informacji radni uzyskali oraz zostały one dostarczone zbyt 

późno, żeby zdążyli przygotować się do dyskusji. Jak wygląda porównawczo bieżący rok do 

roku ubiegłego w ilości powstałych oddziałów w jednostkach? Jaki to miało wpływ? Czy 

zwiększyło/zmniejszyło się zatrudnienie?   

 



Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

poruszyła kwestię niedostarczenia radnym dokumentów w odpowiednim terminie. Zwróciła 

uwagę, że pracownicy Biura Rady wysyłając e-maile do radnych powinni telefonicznie ich 

powiadomić.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu – Elżbieta Urbaniak 

poinformowała, że w szkołach zawodowych pojawia się problem, a mianowicie etaty 

kierownicze w szkołach. Szkoła dostała jeden etat kierowniczy, który jest trudno dzielić na 

dodatkowe obowiązki dla dyrektora i wicedyrektora. Decyzja nie jest jeszcze ostateczna, ale 

wnioskuje o rozwiązanie tego problemu, ponieważ w szkołach zawodowych jest bardzo dużo 

do zrobienia. Poinformowała, że jako szkoła przeprowadzają egzaminy zawodowe i 

maturalne, a tym samym jest trzy razy więcej pracy. Młodzież wysyłana jest na kursy. 

Zwróciła się z prośbą o zwrócenie uwagi, że praca w szkołach zawodowych jest bardzo 

trudna i trzeba dużo czasu na to poświęcać.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

poinformowała, że radni nie otrzymują odpowiedzi na pytania, które chcą uzyskać od 

Zarządu Powiatu. Zauważyła, że radni są traktowani przedmiotowo. Złożyła wniosek  

o zamknięcie dyskusji.  

 

 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 20:30 Przewodnicząca Rady zamknęła XXIII sesję 

Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

 

 

 

 
Protokołowała:  

Janina Sidor 

 


